

يروة العقارية تعلن عن توقيع عقد ايجار مشروع براحة الجنوب مع اللجنة العليا للمشاريع والإرث

أعلنت مجموعة بروة العقارية ش.م.ع.ق. عن قيام شركتها التابعة شركة براحة الجنوب العقارية بتوقيع عقد ايجار مع اللجنة العليا للمشاريع والإرث، بقيمة تبلغ 141,523,200 ريال قطري وذلك بغرض تأجير جميع الوحدات السكنية في مشروع براحة الجنوب (والذي تطوره شركة براحة الجنوب العقارية في مدينة الوكرة) لمدة 6 أشهر تبدأ من 1 أغسطس 2022. ويحتوي المشروع على عدد 1,404 بيت سكني مؤثثة بالكامل.

ومن المتوقع أن يسهم هذا العقد في زيادة الإيرادات التشغيلية للمجموعة خلال فترة التأجير.

و تجدر الاشارة إلى عدم وجود أي تضارب للمصالح بين الأطراف المتعاقدة.

Barwa Real Estate announces signing a lease contract for "Barahat Al Janoub" Project with the Supreme Committee for Delivery & Legacy

Barwa Real Estate Group Q.P.S.C. announced that its subsidiary Barahat Al Janoub Real Estate Company signed a lease contract with the Supreme Committee for Delivery & Legacy, with a value of 141,523,200 Qatari Riyals, for the purpose of leasing all housing units in the "Barahat Al Janoub" project (which is currently being developed by Barahat Al Janoub Company in Al Wakra) for a period of 6 months starting from 1st August 2022. The project contains 1,404 fully furnished houses.

It is expected that this contract will contribute in increasing the Group's operating income during the lease term.

It is worthy to note that there is no conflict of interest between the contracting parties.

